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Sportraad Zoersel 
Handelslei 167 
2980 Zoersel 
Tel. 03/298 07 27  
e-mail: sport@zoersel.be 
 

 
VERSLAG ALGEMENE VERGADERING SPORTRAAD 14.09.2022 
 
 

Aanwezig/Verontschuldigd : zie lijst onderaan 
 
 
1. verslag sportraad 14 juni 2022 
Feedback van het college van burgemeester en schepenen na adviezen sportraad juni: 

- De beslissing om de werkingssubsidies voor werkjaar 2021-2022 opnieuw per forfait 
uit te keren staat gepland op de gemeenteraad van oktober 2022. De uitbetaling 
volgt in november of december. 

Let op! de subsidies voor het volgen van vormingen worden wel nog apart uitgekeerd. 
Bewijsstukken daarvan zijn in te leveren bij de sportdienst. 

- Het huishoudelijk reglement van de dorpszaal Halle werd goedgekeurd op de 
gemeenteraad van augustus. Zie bijlage. Omwille van het open karakter, is de tuin 
niet afsluitbaar. 

 
Het verslag wordt goedgekeurd. 
 
2. Advies aanvraag erkenning als sportvereniging Circusschool Spelati    
Circusateljee Spelati diende een officiële aanvraag in om erkend te kunnen worden als 
sportvereniging i.p.v. als culturele vereniging. De motivatie voor de aanvraag is dat ze hun 
vrijwilligers dan een hogere vergoeding kunnen uitkeren volgens de vrijwilligerswetgeving. 
Het merendeel van hun collega-circusclubs zijn sportverenigingen. 
Jonas en Eva zijn aanwezig om de club voor te stellen aan de sportraad. 
De club bestaat nu 12 jaar. 

Op dinsdagavond en heel de zaterdag bieden ze lessen aan in sporthal Pierenbos voor 

geïnteresseerden vanaf de oudste kleuters tot volwassenen. 

Ze organiseren 1 optreden per jaar, hun slotshow. 

Het aanvraagdossier is volledig en voldoet aan de voorwaarden. 
➔ De sportraad adviseert de aanvraag tot erkenning als sportvereniging positief. 

 
3. Advies aanvraag 6 evenementenspeerpuntacties  

• Eventing van LRV St.-Elisabeth Zoersel op 30-10-2022 
Jimmy licht toe. Het is de 45ste editie van hun ponycross: springen, dressuur en 
crosscountry over hindernissen voor 7-16 jaar. Meestal met zo’n 200 deelnemers. 

➔ De sportraad adviseert de aanvraag positief. 
 

• 24 uur badminton van BC Zoersel op 26&27-11-2022  
Romy en Raymond lichten toe. Dit is de allereerste keer en het is een actie ten 
voordele van de Warmste Week. Van zaterdag 12 uur tot zondag 12 uur kan je 
komen badmintonnen. Alle ploegen uit de provincie Antwerpen worden 
uitgenodigd. Yuhan Tan (elfvoudig Belgisch kampioen) komt een demowedstrijd 
geven! Alle Zoerselse clubs zijn welkom uit om mee te komen doen, je kan online 
tijdssloten inboeken. 
Romy doet een oproep om de reeds gehalveerde huurprijs van de cafetaria kwijt 
te schelden of via een andere weg te recupereren? Evt. via kassa sportraad? 

➔ De sportraad adviseert de aanvraag positief. 
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• VTT De trappers van WTC De trappers op 22-01-2023 
Marc en Alfons lichten toe. Vertrek en aankomst zijn aan den Bremberg. De 
vorige editie kende een recordopkomst van 1600 deelnemers. Er is een kidstoer 
en 2 andere toeren. Hun bevoorradingspost met o.a. soep wordt goed gesmaakt. 
 
Achille van WTC De Doortrappers verwittigt: hun pijlen waren ’s morgens vroeg al 
weggehaald, weggegooid. Robert van WSV De Natuurvrienden heeft dezelfde 
ervaring met sabotage van afgepijlde tochten. 
Nele voegt toe dat het gemeentebestuur vraagt om bij het uitstippelen van 
fietstochten geen erkende wandelpaden in de toer op te nemen. Zo laten we aan 
iedereen de nodige ruimte. 

➔ De sportraad adviseert de aanvraag positief. 
 

• De 6 uren van Halle van de Sleepers op 11-02-2023 
Gibb licht toe. Dit is de 15de editie van dit recreatief mountainbike evenement. 
Uitvalsbasis is het dorpsplein van Halle. Men kan individueel of in groep 
inschrijven, gemiddeld nemen 50 solorijders en 50 ploegen deel. Vorig jaar was 
een inschrijvingsstop nodig. 

➔ De sportraad adviseert de aanvraag positief. 
 

• Trappistentocht van WSV De Natuurvrienden op 26-02-2023 
Robert licht toe. Dit is de grootste van hun 10 grote evenementen met afstanden 
van 6 tot 40 km. N.a.v. het 40 jaar bestaan van de club, wordt het een speciale 
editie. Er zal ook daar een 10.000 stappen parcours met aparte groene pijlen 
voorzien worden. Dat doen ze sinds begin dit jaar trouwens bij al hun 
evenementen. Vertrek en aankomst zijn in de refter van Beuk&Noot. 
 
BBC Floorcouture vraagt naar parkeermogelijkheden: er staan die dag 4 
thuiswedstrijden gepland. Naast de parking van site Achterstraat worden ook de 
parking van het Administratief Centrum + de Colruyt aangeduid en gepromoot. 
Ter geruststelling: dit jaar verwacht men 2000 man en geen 5000. 
De toegang voor de wandelaars is voorzien langs de inkom van de sporthal; 
goede afspraken tussen de basketbalclub en de wandelclub zijn nog te maken. 

➔ De sportraad adviseert de aanvraag positief. 
 

• Marcel Wilmssen Tornooi van KFC Antonia op 06-05-2023 en 13 en 14-05-2023 
Alain licht toe. Dit is de 2de editie van dit tornooi. Op vrijdag 6/5 zijn de senioren 
aan de beurt. Op 13&14/5 komt de jeugd in actie. Vorig jaar namen 130 ploegen 
deel. 

➔ De sportraad adviseert de aanvraag positief. 
 
4. Info gebruik nieuwe digitale schermen 
In onze gemeente werden op drie locaties, één in elke deelgemeente, nieuwe digitale 
informatieschermen geplaatst. Daarop kunnen zowel de gemeente, als erkende Zoerselse 
verenigingen en (lokale) handelaars berichten plaatsen. (50% van de zendtijd is voor de 
commerciële aanbieders, de andere 50% wordt verdeeld tussen gemeente en verenigingen) 
Naast onze gekende aankondigingsborden, is dit dus een bijkomende mogelijkheid om uw 
activiteit aan te kondigen. Je kan kiezen op welke van de 3 schermen je je boodschap laat 
verschijnen. 
Zie bijlage voor de handleiding om uw activiteit te plaatsen. Ook online vind je alle info terug. 
Als u zelf het grafisch bestand aanlevert, is alles gratis. Voor 75 euro excl. btw kan het bedrijf 
Ledify het grafisch ontwerp voor u doen.  
Je kan zelf de periode van je boodschap kiezen: voor een duurtijd van maximum 2 weken. 
Ze zit dan in een loop waarbij iedere boodschap telkens 8 seconden verschijnt. 
 
 

https://www.zoersel.be/vrije-tijd/organiseren-en-reserveren/digitale-informatieschermen-ledschermen
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Bert van VOC Amigos vraagt of het bijvoorbeeld mogelijk is om alle wedstrijden van een 
ploeg vast aan te kondigen? Die vraag kwam eerder ook al van KFC Antonia. Om elke 
vereniging dezelfde kans te geven, worden wekelijks weerkerende aanvragen momenteel 
helaas niet toegestaan. De vraag wordt wel meegenomen bij een evaluatie binnen enkele 
maanden. 

5. Lancering systeem Buck-e: met de fiets of te voet naar school wordt beloond   
Om schoolomgevingen veiliger te maken, heeft de gemeente zich aangesloten bij het Buck-
e-project. Dit beloningssysteem spoort ouders en kinderen van de lagere scholen aan om 
met de fiets of te voet naar school te komen. Voor elke dag dat ze met de fiets of te voet 
komen, kunnen ze ’bucks’ bij elkaar sparen en deze uitgeven bij de deelnemende lokale 
handelaars.  
Het startschot van het project werd gegeven op 16 september en loopt alleszins al tot juni 
2025.  
Aan alle 6 scholen werd een sensor geplaatst; twee zelfs bij Beuk&Noot omdat daar twee 
grote fietsenstallingen zijn. Om punten te verdienen moeten de kinderen met hun tag voorbij 
de sensor lopen. Per dag kunnen ze zo maximum 1 punt verdienen. Per 2 punten wordt een 
‘buck’ met een geldwaarde van 0,1 euro verdiend. 
 
Opmerkingen: 

- Kinderen kunnen valsspelen… Klopt, maar we vertrouwen erop dat ze zich niet laten 
kennen voor een maximum te verzamelen bedrag van 10 euro per schooljaar. Juffen 
die aan de schoolpoort toezicht houden, weten vaak wel wie wel en niet 
fietst/wandelt. 

- Het zou veel kosten? Voor de handelaars en kinderen is het gratis. De (eenmalige) 
investeringskost van de sensoren bedroeg een kleine 30.000 euro. 

- Prima initiatief om het fietsen te stimuleren, maar het verhaal zou eigenlijk moeten 
beginnen bij het fietsveilig maken van de schoolomgevingen, bijvoorbeeld in de 
Achterstraat, ter hoogte van de Klaprooslaan. De sluipweg die de Achterstraat nu is, 
moet aangepakt worden. 
René Heye pikt in dat er best wat volk op de been was (>100 mensen) op 3/9 om 
samen met de Fietsersbond het onveilige fietspad tussen Sint-Antonius en Malle aan 
te klagen.  

 
6. Stand van zaken bouwproject ‘buurtpaviljoen’ in de Achterstraat in het kader van 

buitensport  
Het is intussen officieel: we kunnen voor dit project op 68.000 euro provinciale/Europese 
subsidies rekenen. 
We plannen in de nabije toekomst 2 info- en participatiesessies; eentje voor volwassenen 
met een spreker rond circulair bouwen op donderdag 29/9 en eentje voor de jeugd op 
woensdag 5/10. 
Alle gebruikers van de site en andere geïnteresseerden zijn meer dan welkom.  
 
Vragen/Ideeën: 
- Ilse: Is er een WC voorzien? Aanvankelijk wel, maar dit is niet weerhouden. 
- Anne: waarom niet in 3 deelgemeentes een openbaar toilet voorzien? Het onderhoud 
daarvan is een lopende kost… 
- Marc: We lazen in de pers over de stabiliteitsproblemen van het Klavier. Er zou ook sprake 
zijn van een uitbreiding van de Vleugel?  
Toneelkring Jukschot kwam met deze vraag, omdat het Klavier te klein is voor hun 
voorstellingen. Ook Okra Sint-Antonius, nu gevestigd in de Gestelsebaan, is op zoek naar 
een nieuwe locatie. Twee weken geleden stelden de boogschutters de vraag of er evt. ook 
voor hen een schietstand in voorzien zou kunnen worden.  
De sportraad, als vertegenwoordiging van de lokale sportgemeenschap, komt dit pas laat te 
weten. 
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Marc heeft het gevoel dat vragen ad hoc worden bekeken als je ze maar aan de juiste 
persoon stelt… Hij is bezorgd dat het grotere plaatje gemist wordt wanneer adviesraden niet 
op de juiste momenten betrokken worden in zulke dossiers.  
Olivier antwoordt dat er nog geen toezeggingen zijn gedaan en dat alles verloopt volgens het 
meerjarenplan. 
 
7. Stand van zaken dossier intergemeentelijk zwembad  
Het eindrapport van de haalbaarheidsstudie door Sweco werd wegens heirkracht over de 
zomer heen getild en werd begin deze week, op 12 september, aan de gemeentes 
Zandhoven, Ranst en Zoersel voorgesteld.  
Het rapport besluit niet met één scenario. Wel is het een document met veel interessante 
cijfers op basis waarvan de 3 gemeentes de komende weken knopen moeten/kunnen 
doorhakken. 
Enkele inhoudelijk interessante zaken: 

• De locatiestudie besloot met 4 potentiële locaties op, al is die potentie soms relatief: 
- Zoersel, terreinen achter KFC Eendracht: deze locatie lijkt onmogelijk, omdat een 

onteigeningsprocedure daar in het verleden moest stopgezet worden. 
- Zoersel, site Kapelstraat: deze locatie is enkel mogelijk voor een louter sportbad 

zonder enige toevoeging van recreatie. En daarover waren de 3 besturen het 
inmiddels quasi eens, dat het net iets meer mag zijn dan enkel een 25-meter bad, 
om de attractiviteit te verhogen. 

- Pulderbos, reva-site: blauwe zone = gemeenschapsvoorziening, wat inhoudt dat 
er enkel activiteiten zonder winstbejag mogelijk zijn, dit bemoeilijkt de plannen 
voor een bad met recreatie. 

- Ranst, Moervelden: komt er eigenlijk het beste uit, maar is voor ons een 
behoorlijke afstand.  

De eventuele optie om alsnog in het nieuwe zwembad van Lille (nog in opbouw) 
schoolzwemuren af te kopen, is nog niet volledig van de baan. Voor onze scholen ligt 
Lille gemiddeld op eenzelfde aanrijtijd als site Moervelden in Ranst, nl. ca. 20 min. 

• De aangewezen contractvorm voor een intergemeentelijk sport- én recreatiebad is 
DBFMO, waarbij zowel, het ontwerp (Design), de bouw (Build), de financiering 
(Finance), het onderhoud (Maintenance) én de exploitatie (Operate) aan éénzelfde 
private partner toevertrouwd wordt. 

 
Opmerkingen: 
- Marc vindt als ondervoorzitter van de sportraad dat het tijd wordt om vanuit de sportraad, 
samen met de sportraden van andere gemeentes, een signaal te geven aan de 
gemeentebesturen dat het hoog tijd is om hun verantwoordelijkheid op te nemen. Er wordt al 
zo’n 15 jaar rond de tafel gezeten over het topic ‘zwembad’ maar we geraken blijkbaar maar 
heel moeizaam vooruit. Dat kinderen moeten kunnen leren zwemmen staat buiten kijf en ja, 
dat zal geld kosten. 
- Achille vraagt of de energiecrisis invloed heeft op het dossier. Voorlopig is het allemaal nog 
niet zó concreet, maar uiteraard is dat iets dat bijkomende zorgen baart. 
 
8. Concessie cafetaria sporthal Beuk&Noot 
De termijn van de concessieovereenkomst tussen de gemeente en VOC Amigos voor de 
uitbating van de cafetaria aan sporthal Beuk&Noot loopt ten einde.  
Zijn er andere verenigingen dan VOC Amigos geïnteresseerd om de concessie van een 
cafetaria aan een gemeentelijke sporthal op zich te nemen? 
Neen, er zijn geen andere kandidaten. 
VOC Amigos is opnieuw bereid om voor een volgende periode als concessionaris op te 
treden. 

 
9. Problematiek energiekosten voor verenigingsinfrastructuur 
= toegevoegd agendapunt op vraag van KFC Sint-Martinus Halle. 
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Paul spreekt voor vele verenigingen wanneer hij aankaart dat alleen al hun 
verwarmingskosten recent verviervoudigden.  
Hij doet twee voorstellen: 

• Betreft: het gemeentelijk toelagereglement ‘energiebesparende werken aan 
verenigingslokalen’. Kan de passage dat er per vereniging per 10 jaar een 
plafondbedrag van 20.000 euro geldt, aangepast worden? 
KFC Halle wenst gezien de huidige energiecrisis hoogdringend aanpassingswerken 
aan hun pleinverlichting te doen (led), maar de club ziet zich nu genoodzaakt die 
werken uit te stellen, omdat ze afgelopen jaren al enkele dossiers indienden. 

Ilse merkt op dat bvba The Sky Is The Limit grote ingrepen plant, maar ze 
omwille van hun bvba-hoedanigheid niet op de gemeentelijke toelage kunnen 
rekenen. 

• Kunnen we met de verenigingen de koppen eens bij mekaar steken in een Task 
Force rond dit thema. Enerzijds om van elkaar te leren, maar ook om externe 
knowhow aan te brengen. Kan bijvoorbeeld Zonnewind aangetrokken worden om de 
verenigingen te adviseren over zinnige ingrepen aan hun lokaal? 

 
10. Reglement zaalverdeling te herbekijken? Wat met continuïteit? 
= toegevoegd agendapunt op vraag van Scabazoe 
Al 20 jaar is Scabazoe actief als G-sportvereniging, met tweewekelijks een activiteit op 
zondagvoormiddag in sporthal Beuk&Noot. Aan deze activiteit nemen telkens 15 tot 20 
kinderen en volwassenen met een beperking deel, voor wie een vaste plaats en tijdstip vaak 
heel belangrijk zijn. 
Sinds 12 jaar is er een consensus met Basketbalclub Floorcouture Zoersel dat ze bij het 
plannen van hun tweewekelijkse thuiswedstrijden op zondag, rekening houden met de data 
van Scabazoe. Scabazoe is bereid om maximum 2 à 3 keer per seizoen toch uit te wijken. 
Marc schetst de situatie dit seizoen.  
Eind juli kreeg hij de droge boodschap dat er van september tot december alvast 4 data 
overlappen. Daarbij wordt Scabazoe verondersteld elders te gaan trainen.  
Een paar dagen geleden wordt duidelijk dat die bepaalde jeugdploeg dan toch niet in 
competitie zal treden en alle zondagvoormiddagen weer vrijkomen. 
Hoe kan het dat uren zomaar worden geblokkeerd voor een competitie waar men misschien 
wel eens aan zou kunnen gaan deelnemen…? Het maakt hem boos. 
De basketbalclub legt uit dat de federatie vroeger beter aanspreekbaar was, nu hebben ze 
geen oren hebben naar de verzoeken van de lokale clubs. 
We bespreken deze zaak best op een ander rustiger moment met sportdienst en beide 
verenigingen onderling. 
 
11. Vernieuwing verlichting De Zoest 
= toegevoegd agendapunt op vraag van The Sky Is The Limit 
Van 25 september tot 2 oktober zal de Zoest een week sluiten om de hele accommodatie uit 
te rusten met nieuwe ledverlichting. 
Nele zal de derde gebruikers, Danco Movado, Dansstudio Petit Plié en Ballet- en dansschool 
Niké op de hoogte brengen en waar gewenst mee zoeken naar uitwijkmogelijkheden. 
 
12. Planning activiteiten 

- September:  
i. de scholenlopen per school vinden plaats in de periode 20-30 

september. In september 2023 wordt opnieuw een interscolaire loop 
georganiseerd. 

ii. alle verenigingen mogen wat gadgets van de Maand van de Sportclub 
mee naar huis nemen. Deelnemers aan de #hapjehobby campagne 
wat extra. 

- Oktober:  
i. I.h.k.v. de week van de armoede organiseert ons ocmw ‘een 

inleefweek’ van 10 tot 17/10. Doe mee en ondervind aan den lijve wat 
het is om een week lang met een beperkt budget te leven. 
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ii. In de week van 24/10 komt er waarschijnlijk een delegatie vanuit 
Bohicon naar Zoersel. Alle leden van adviesraden zijn welkom om 
mee te gaan op inleefreis naar Bohicon in van 28/2 tot 10/3/2023. Zie 
bijlage. 

- November: TifoGame pronostiekspel WK voetbal 2022 
- December: Dag van de trainer van Sport Vlaanderen op 10/12/2022 met 

zowel fysieke (in Gent) als online sessies.   
 

13. Varia 
- Op 9/10 organiseren de Tripple Bikes hun veldtoertocht in Halle. Allen welkom. 
- Play&Sport lieten de zaal en de cafetaria niet altijd netjes achter na een kampdag. 
- Eddy (TTC Sint Antonius) vraagt of men voor het recyclagepark een kaart op naam van 
de vereniging kan krijgen. We vragen het na bij de milieudienst. 
- Ilse (TSITL) doet een oproep om bij het gebruik van de Zoest, de nooddeur niet te laten 
open staan en de lichten te doven als er buiten gesport wordt. 
- Het WK Voetbal is zowel bij KFC Halle als bij KFC Antonia op grote schermen te zien. 
 

 
 

De volgende sportraad vindt plaats op maandag 5 december om 20 uur  
in de cafetaria van Amigos Arena, Achterstraat 30. 

 
aanwezig:  
René Heye  voorzitter sportraad 
Marc Somers  ondervoorzitter sportraad, Scabazoe 
Vicky Reypens  VC Zoersel 
Bert Somers  VOC Amigos 
Ilse Geys  The Sky Is The Limit 
Petra Senecaut  The Sky Is The Limit 
Achille Plové  WTC De Doortrappers 
Eddy Raets   TTC Sint-Antonius Zoersel 
Robert Bosmans Natuurvrienden Zoersel  
Roger Van de Velde Danzoe 
Romy Goossenaerts BC Zoersel 
Raymond Van Den Branden BC Zoersel 
Luc Joris  De Tripple Bikers 
Frank Van Den Bergh Ikioi Dojo 
Willy De Peuter  Ikioi Dojo 
Eva Jans  Circusateljee Spelati 
Jonas Thys  Circusateljee Spelati 
Marc Christiaensen WTC De trappers 
Alfons De Roover WTC De trappers 
Gibb Pemen  De Sleepers 
Ivo Jennekens  AC Dal 
Danny Verachtert BC Floorcouture Zoersel 
Kitty Busschodts gemeenteraadslid 
Patrik Laurijssen VOC Amigos 
Jimmy Bollansée LRV St. Elisabeth Zoersel 
Paul Van Wesenbeeck gemeenteraadslid 
Alain Schaffers  KFC Antonia 
Wim De Vree  TTC Zoersel 
Sven Lauryssen KFCE Zoersel 
Sophie De Grootte Danco Movado 
Anne Peetermans Danco Movado 
Anke De Groof  Sukhothai Gym 
Wendy Nuyts  Sukhothai Gym 
Olivier Rul  schepen sport 
Nele Verhoeven sportfunctionaris 
 
verontschuldigd:  

https://www.sport.vlaanderen/dagvandetrainer/
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René Keysers  penningmeester sportraad, TTC Sint-Antonius Zoersel 
Sofie Van Hooydonk  Dansstudio Petit Plié 
Ine Verschaeve  Dansstudio Petit Plié 
Francis Peeters  AC Dal 
Hugo De Feyter  BC Zoersel 
Fons Christiaensen Bosch Boys 
Marc Goeman  TC De Kievit 2020 
Marijke Kumbruck Scabazoe 
Tom Volders   TC Den Otter 
Ludo Verwulgen Judoclub Fudoshin 
Cindy Van Paesschen gemeenteraadslid 
Jonas Wittocx  WTC De trappers 
Marc van Overveld peter vaste mountainbikeroute 

 


